

News

BCLP ADVISES ENTREPRENEUR EQUITY PARTNERS ON STRATEGIC INVESTMENT IN RC LENS

Sep 08, 2026

BCLP advised Entrepreneur Equity Partners (EEP), a private investment firm focused on sports, entertainment and real estate, on its investment in Racing Club de Lens (RC Lens), one of France's most historic football clubs. The transaction resulted in EEP acquiring a 13.93% minority ownership stake in the Ligue 1 club as part of a broader recapitalization and governance restructuring.

In addition to the acquisition, BCLP advised on associated governance arrangements, board representation rights and regulatory matters. The investment is expected to support significant infrastructure projects surrounding Stade Bollaert-Delelis while enhancing the club's long-term commercial opportunities and preserving its strong connection to the Lens community.

BCLP's representation spanned the full lifecycle of the transaction, including corporate, fundraising, tax, governance and regulatory matters across multiple jurisdictions. The team advised on the structuring and deployment of investment capital, implementation of tax-efficient investment structures for US and international investors, and the negotiation of shareholder and governance arrangements. A key aspect of the matter involved advising on complex UEFA multiclub ownership regulations and football governance requirements, including ownership, influence and control considerations arising from EEP's broader portfolio of sports investments.

The cross-Atlantic BCLP team was led by Kaley Rickert, Associate, Corporate Transactions and Sports, Media & Entertainment, Denver, and Frédéric Jungels, Partner, Corporate Transactions, Paris, and included Aaron Lang, Partner; Lola Modena, Tom Ugarte, Leslie DeGonia and Grant Atwood, Associates, Corporate Transactions; Jean-Louis Martin, Partner, Real Estate and Sports, Media & Entertainment, and Marc Bassil, Associate, Real Estate; and Cathryn Benedict and Tim Glasgow, Partners; Yecine Nour, Counsel, and Hind Sehnoun, Associate, Tax, Employee Benefits & Private Client. The team was further supported by Jake Crabtree, Partner, Finance Transactions, and Marc Trottier, Partner, Finance Transactions, who advised on UEFA multi-club ownership and football regulatory matters.

This transaction represents the latest in a series of matters BCLP has handled for Entrepreneur Equity Partners as the client continues to expand its global sports investment portfolio. Earlier this

year, BCLP advised EEP on its [investment in Venezia Football Club](#), an Italian Serie A club, and most recently advised EEP on its investment in [Bolton Wanderers Football Club](#) in England.

BCLP conseille Entrepreneur Equity Partners dans le cadre de son investissement stratégique au sein du RC Lens

BCLP a conseillé Entrepreneur Equity Partners (EEP), société d'investissement privée spécialisée dans les secteurs du sport, du divertissement et de l'immobilier, dans le cadre de son investissement au sein du Racing Club de Lens (RC Lens), club historique du football français. Cette opération a conduit EEP à acquérir une participation minoritaire de 13,93 % dans le club de Ligue 1, dans le cadre d'une recapitalisation plus large et d'une restructuration de sa gouvernance.

Outre cette acquisition, BCLP est intervenu sur les aspects liés à la gouvernance, aux droits de représentation au conseil d'administration et aux questions réglementaires associées. Cet investissement devrait soutenir d'importants projets d'infrastructure autour du Stade Bollaert-Delelis, tout en renforçant les perspectives de développement commercial à long terme du club et en préservant son fort ancrage auprès de la communauté lensoise.

L'intervention de BCLP a couvert l'ensemble du cycle de l'opération, incluant les aspects corporate, de levée de fonds, fiscaux, de gouvernance et réglementaires dans plusieurs juridictions. L'équipe a conseillé EEP sur la structuration et le déploiement des capitaux investis, la mise en place de structures d'investissement fiscalement efficaces destinées aux investisseurs américains et internationaux, ainsi que sur la négociation des accords d'actionnaires et des mécanismes de gouvernance. Un volet clé du dossier a consisté à accompagner le client sur les réglementations complexes de l'UEFA relatives à la multipropriété de clubs, ainsi que sur les exigences applicables à la gouvernance du football, notamment en matière de détention, d'influence et de contrôle découlant du portefeuille plus large d'investissements sportifs d'EEP.

L'équipe transatlantique de BCLP était codirigée par Kaley Rickert (Collaboratrice, Corporate Transactions et Sports, Media & Entertainment à Denver), et Frédéric Jungels (Associé, Corporate Transactions à Paris). Elle était composée d'Aaron Lang (Associé, Corporate Transactions), Lola Modena, Tom Ugarte, Leslie DeGonia et Grant Atwood (Collaborateurs, Corporate Transactions) ; de Jean-Louis Martin (Associé, Real Estate France et Sports, Media & Entertainment), et Marc Bassil (Collaborateur, Real Estate France) ; ainsi que Cathryn Benedict et Tim Glasgow (Associés), Yecine Nour (Counsel), et Hind Sehnoun (Collaboratrice) de l'équipe Tax, Employee Benefits & Private Client. L'équipe a également bénéficié de l'appui de Jake Crabtree et de Marc Trottier (Associés, Finance Transactions), qui sont intervenus sur les questions relatives à la multipropriété de clubs au regard des règles de l'UEFA et aux enjeux réglementaires du football professionnel.

Cette opération s'inscrit dans une série de dossiers traités par BCLP pour Entrepreneur Equity Partners alors que le client poursuit le développement de son portefeuille d'investissements dans le sport. Plus tôt cette année, BCLP a conseillé EEP dans le cadre de son investissement au sein du

Venezia Football Club, club évoluant en Serie A italienne, et plus récemment dans le cadre de son investissement au sein du Bolton Wanderers Football Club en Angleterre.

Related capabilities

- Sports, Media & Entertainment
- Corporate
- Real Estate
- Tax
- M&A & Corporate Finance

Meet the team



Kaley A. Rickert

Associate, Denver

kaley.rickert@bclplaw.com

[+1 303 866 0263](tel:+13038660263)

Related insights

News

Aug 12, 2026

Advising EEP on Its Investment in Bolton Wanderers Football Club

News

May 12, 2026

BCLP advises EEP on investment in Venezia Football Club

This material is not comprehensive, is for informational purposes only, and is not legal advice. Your use or receipt of this material does not create an attorney-client relationship between us. If you require legal advice, you should consult an attorney regarding your particular circumstances. The choice of a lawyer is an important decision and should not be based solely upon advertisements. This material may be "Attorney Advertising" under the ethics and professional rules of certain jurisdictions. For advertising purposes, St. Louis, Missouri, is designated BCLP's principal office and Kathrine Dixon (kathrine.dixon@bclplaw.com) as the responsible attorney.